
Geachte ...

Toch nog even een reactie uit Rijswijk (Z-H) op deze onzinnige aanpassingen /wijzigingen in het Ract.

De Chinese rol F3, sinds 2006 in de legale handel met BP ( black powder) en Max 120 Db.  Er is 
medio 2005 door de overheid aan de importeurs gevraagd of ze niet een legale versie van de Chinese 
rol konden laten produceren om de illegale handel van de illegale Chinese rollen ( Flash powder) , die 
je voor 2006 op elke hoek van de straat en in elk koffiehuis kon kopen, tegen te gaan.
Dat is erg goed gelukt en in een paar jaar was de handel in deze illegale flash rollen compleet ingestort 
en mochten ze nog ergens te krijgen zijn dan waren ze zo duur dat het totaal niet interessant was voor 
de koper.
Maar toen kwam er iemand, ik noem hem een sukkel, die vond dat de legale rol voor overlast zorgde 
en verboden moest worden. Ik denk dat hij absoluut geen idee heeft wat het verschil is tussen legaal en 
illegaal op dit gebied.
Ik zie de gevolgen al voor me, 1 januari 2021, kinderen gaan naar niet ontbrandt vuurwerk zoeken en 
vinden rotjes van een Flash rol die niet zijn afgegaan.
Vorig jaar vonden ze deze ook en staken deze ongevaarlijke , toen nog van de legale BP rol, af zonder 
dat het gevaar opleverde.  Nu doen ze met de gevonden rotjes hetzelfde maar deze kinderen hebben 
nog nooit een rotje gevonden van een Flash rol omdat deze al 13 nauwelijks worden afgestoken en 
daardoor weten ze niet dat hier schietlont aan zit met Flash powder als kruit wat vele malen harder 
knalt en wel gevaar;ijk is al je deze in de hand houdt. Ik zie de gevolgen al, meer kinderen op de SEH  
en de huisartsenposten met vingers die er niet lekker meer uit zien.
Ook te 10-tallen agenten ( van de straat dus niet die bureau-klevers) die ik afgelopen half jaar heb 
gesproken hebben nog nooit overlast ondervonden van een legale Chinese rol, laat staan dat ze ermee 
bekogeld zijn.

Ik ben bang dat de overheid inzake het consumenten vuurwerk beleid onzinnige en niet te 
onderbouwen maatregelen neemt die juist averecht werken maar deze nooit zullen terugdraaien en 
toegeven als deze maatregelen niet gewerkt hebben.
Het verbod op al het knalvuurwerk onder het mom van dan is alles wat er knalt illegaal en kan 
aangepakt worden.  Jammer joh, al het legale vuurwerk in NL mag tot 120 Db knallen en zelf het F1 
vuurwerk  kan zo hard knallen en dat mag het gehele jaar worden afgestoken.
Wat in mijn ogen meer zoden aan de dijk zet is het beperken van de verkoop van al het Cat 1 vuurwerk  
tot de laatste 3 verkoopdagen en dan alleen bij de vuurwerkwinkels met een gecertificeerde opslag.
Dit beperkt de overlast aanzienlijk en  is ook veel veiliger.  De opslag in de vuurwerkwinkels wordt 
voor, tijdens en na de verkoopdagen meerdere malen gecontroleerd door de diverse instanties en bij 
overtreding van de voorschriften wordt er direct opgetreden. De Aldi, Lidl, Makro enz. worden totaal 
niet gecontroleerd of ze zich aan de voorschriften houden, dit is meten met 2 maten.

Om nog even op het knalvuurwerk terug te komen, deze maatregelen zorgen ervoor dat de illegale 
handel in Cobra's, nitraten en nog meer van die illegale knallers nog interessanter wordt voor de 
handelaren in deze zaken omdat er verschrikkelijk veel geld mee te verdienen is.
Ze hadden 362 vrij spel zonder concurrentie en nu geeft onze overheid ze het monopolie op de 
verkoop van knalvuurwerk.
Daar is over nagedacht, niet dus.  Op elke, ja elke middelbare school in NL wordt gehandeld in illegaal 
knalvuurwerk en vaak nog zwaarder profvuurwerk zoals shells. Vraag het je kinderen die op de 
middelbare school zitten en ze antwoorden bevestigend.
Daar zit het probleem van overlastgevend en gevaarlijk vuurwerk en niet in het legale knalvuurwerk 
dat al jaren bij miljoenen Nederlanders levensvreugd geeft.

F3 en F2 single shots
De F3 single shot is een liefhebbers artikel en aan de prijzige kant, met deze single shots wordt de 
politie niet beschoten, met dit artikel gebeuren zelden ongelukken.



F2 single shots zoals de Thunderkings zijn bij normaal gebruik ongevaarlijk maar als  je dit artikel op 
mens of dier schiet kan het inderdaad gevaar opleveren. Afgelopen jaarwisseling zijn er in Utrecht 
agenten beschoten met dit kleine artikel en daar waren mooie beelden van.
Ook de beelden van het niet handhaven  waren te zien en dat werkt juist als een rode lap op een stier 
waardoor de jeugd denkt, ze treden toch niet op, dat is leuk, meer meer meer.
De politie heeft op straat het monopolie om geweld te gebruiken tegen dit soort overlastgevers, laat ze 
daar gebruik van maken en steun deze agenten als ze eens geweld moeten gebruiken om dit soort gajes 
de les te lezen.

De vuurpijlen verbieden?
Na fors geïnvesteerd te hebben in de vuurpijlen standaard welke al jaren verplicht aan de klant wordt 
meegegeven ( afgelopen jaar zelf gratis ) worden alle vuurpijlen verboden. Onder het mom van 
veiligheid is de stabiele goedgekeurde vuurpijlen standaard bij alle vuurwerkliefhebbers 
terechtgekomen.  Alle instanties waren het erover eens, dit  was het behoud van de vuurpijl en met 
deze verplichte veilige standaard zouden er  bij het afsteken van vuurpijlen minder ongelukken 
gebeuren. Nog voor er ook maar enig onderzoek naar effect van deze verplichte vuurpijlen standaard 
gedaan is wordt de vuurpijl verboden.
Je gaat de vuurwerkwinkels iets verplichten onder het mom van veiligheid en als klap op de vuurpijl 
verbiedt je de vuurpijl??

Nu ga je artikelen verbieden die miljoenen Nederlanders levensvreugd geven en veel ondernemers dat 
extra plakje kaas op een zuur verdiende boterham.
Als deze maatregelen toch doorgang vinden zorg dan dat de winkeliers een jaar speling krijgen om 
hun restant voorraden te verkopen, zeker nu met de Corona maatregelen hebben we het moeilijk.
Alle maatregelen hebben geen zin als je de handel in illegaal vuurwerk niet aanpakt.  Wij, de 
vuurwerkwinkels, worden in januari weer afgeschoten als oud en nieuw weer uit de klauwen is 
gelopen.

CONCLUSIE!  Er is maar 1 oplossing, HANDHAVING!


